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Celú krajinu prikryla biela perina. Dni sa ešte stále krátia. Čo nevidieť 
sa však začnú predlžovať.  A sú tu znova Vianoce. 
 Koncom decembra sú dni plné krásnych starostí, prvé dni vytúžených  
prázdnin, no najmä radostných  chvíľ v očakávaní chvíle, keď Matička 
Mária porodila, povila do plienok a uložila do jasličiek Dieťatko, 
Spasiteľa sveta  
Krásny adventný čas. Čas stíšenia, rorátnych rán s prichádzajúcim 
svetlom ranného brieždenia, čas pribúdajúcich svetielok na adventnom 
venci.  
Čas, keď by sme mali mať k sebe bližšie, blízko,  keď sa človeku viac 
žiada pomáhať, byť dobrým. 
Často myslím na *Vianoce  v mojom detstve. Ako  ten anjel mohol 
doniesť do našej obývačky  obrovský nádherne vyzdobený stromček, 
ako  Ježiško vedel, čo sme si želali? Viera v prítomnosť Ježiška sa 
priam zhmotňovala v našich detských srdiečkach. 
Spomínam si, ako sme na štedrý večer chodili po dedine od okna 
k oknu a prezerali si stromčeky, ľudia dovolili nazrieť do svojich 
príbytkov. Deti sa predbiehali v koledovaní. Koláčik, cukrík, korunka 
potešili. 
Prázdniny bývali kratšie, o to viac času deti trávili vonku na čerstvom 
vzduchu, pri knižkách, spoločenských hrách. Prišla televízia a dnes aj 
veľa iných médií a máme na všetko čoraz menej času. Bolo by fajn sa 
predsa len troška obzrieť, potichučky sa vracať  k obyčajom, 
zvyklostiam našich predkov. 
Igramská škola má veľkú zásluhu na zachovávaní tradícií v našej obci. 
Tešíme sa, že dostáva pred tohtoročnými Vianocami nový šat. Pamätá si veľa detí, udalostí. Deti začínali i končili 
vyučovanie modlitbami. Dodnes si ich pamätajú  tety Terka a Otília, z r. 1946. Vyučovanie začínali modlitbou: 
V Tvojom mene, večný Pane, už sa učiť začíname. Nech nás v našej práci ruka Tvoja žehnať ráči. Amen. A končili 
modlitbou:  Bože, za vyučovanie prijmi naše ďakovanie. Všetko, čo dobré vieme, len pre dobro užijeme. Amen. 
Vyzdobený, rozsvietený vianočný stromček vždy vlieva do duše človeka nehu, radosť, pokoru. Keď sa zdá, že vonku 
všetko spí, keď odtrhneme posledný list kalendára a k poslednej číslici tohto roka pripočítame jednotku, keď si 
zaželáme radostné a požehnané sviatky vianočné, vianočnou či novoročnou pohľadnicou, azda pohodlnejšie SMS-kou, 
predsa najdôležitejšie sú v tomto čase rodinné tradície. Neobchádzajme ich, zachovávajme si ich. 
Obnovme ich, prinesme znova na svetlo tie, ktoré sme v ostatných rokoch zanedbávali. Tie, ktoré formovali, 
obohacovali celé generácie pred nami. Nech kúzlo vianočného času sa nestane len pojmom formovaným módou, 
konzumom a obchodom. Starí rodičia, rozprávajte, spievajte svojim vnúčatám od útleho detstva, kým je ešte čas. 
V týchto dňoch sa otvárajú brány neba dokorán. Buďme všetci potešení, Ježiško je narodený. Spievajme mu koledy, 
prosme a vzdávajme mu vďaky. Sláva Bohu na výsostiach a na zemi pokoj ľuďom dobrej vôle. 
Vinšujem Vám požehnané vianočné sviatky.    

 Daniela Borovská 

 

 



Z činnosti obecného úradu 

Dovoľte, aby som Vám priblížil a zrekapituloval prácu obecného úradu za uplynulé obdobie. 
Popri všetkých povinnostiach , ktoré obecný úrad zabezpečuje sme sa v spolupráci s obecnými zamestnancami  snažili 
o zveľadenie a skrášlenie obecného majetku. 
   Začiatkom roka sme skolaudovali a uviedli do užívania školský klub v podkroví našej základnej školy. V spolupráci 
s p. riaditeľom M. Brnom sa počas roka podarilo doplniť zariadenie klubu nábytkom a s podporou od ZUŠ Senec sme 
dali vyrobiť vstavané skrine na uloženie hudobných nástrojov. Vďaka sponzorom  a rodičom sme súčasne dali do 
užívania novú počítačovú triedu. Pre väčšiu bezpečnosť pohybu detí v okolí školy a parku sme oproti chodníku 
vyúsťujúcemu kolmo na hlavnú cestu osadili zábradlie. Zároveň sme riešili havarijný stav priečelia školy. 
Pri  demontáži sôch sme zistili, že sa rozpadávajú. Môžeme hovoriť o šťastí, že sa samovoľne neuvoľnili a nespôsobili 
nejakú škodu alebo úraz. Po získaní dotácie z MF sa naplno rozbehli rokovania a rozhodovanie ako zrealizovať opravu 
priečelia základnej školy. Dali sme vyrobiť repliky sôch, ktoré sú umiestnené na priečelí a predná stena budovy je 
odizolovaná a zateplená, s novou štukatérskou výzdobou. Ukončenie prác nám znemožnilo nepriaznivé počasie. Na jar 
plánujeme umiestniť nápis do výklenku pod sochami. 
   Na obecnom úrade sme pokračovali  v prestavbe  sociálneho zariadenia 
a  kuchynky. Keďže v týchto priestoroch bol poškodený komín pristúpili sme k 
vybudovaniu nového komína pre ústredné vykurovanie na OÚ. Na úpravu 
priestranstva pred OU, teda parkovisko s verejnou tabuľou, stojanom na bicykle, 
košom a lavičkou, prispel Bratislavský samosprávny kraj dotáciou 4000 EUR. 
Hlavným cieľom projektu bolo vybudovanie „komunitnej záhrady“. V tejto časti 
projektu sme sa zaviazali urobiť výsadbu drevín a spolu s Igramskými 
záhradkármi sa podarilo vytvoriť základ škôlky na množenie ovocných drevín v 
obecnej záhrade. 
   V materskej škole sme cez prázdniny vymenili radiátory a nahradili sme 
otvorenú expanznú nádrž za uzavretý okruh so zjednodušením rozvodov. 
S podporou rodičov sme vymenili svetelné telesá v triedach a kuchyni. 
   V areáli ŠK Igram sme dokončili plynofikáciu. Po zakúpení kotla a zásobníka 
teplej vody sme spustili ústredné kúrenie kabín. Teší ma, že futbalisti nečakajú len 
na príspevok od obce, ale sami si zháňajú sponzorov a finančné prostriedky na 
vylepšenie areálu. Vymaľovali striedačky, lavičky a po rekonštrukcii osvetlenia aj 
stožiare. OÚ vymaľoval chodbu. Seniori si vynovili svoju kabínu.  
   Som rád, že sa nám do 11.11.2018 podarilo zrekonštruovať pamätník padlým na 
cintoríne. Tento rok sme si pripomenuli sté výročie ukončenia I. svetovej vojny. 
Spolu s pánom farárom Obrancom a v sprievode dychového súboru Igramčan sme sa poklonili obetiam vojny z našej 
obce. 
V centre obce sa realizoval druhý projekt podporený BSK rovnakou sumou. Zahŕňal výmenu svietidiel, opravu 
a doplnenie kvapkovej závlahy a úpravu a výmenu zelene na cintoríne.  
   Počas celého roka sa OÚ snaží spolupracovať a podporovať  všetky spoločenské organizácie v obci. Týmto sa 
chcem poďakovať záhradkárom, jednote dôchodcov, futbalistom, dychovke Igramčan, Igricom a Trubadúrom za 
pomoc pri organizovaní spoločenských podujatí počas uplynulého roka. 
   Prajem všetkým ľuďom dobrej vôle krásny nový rok, veľa zdravia, od narodeného Ježiška veľa požehnania 
a všetkým otvorené srdcia pre lásku po celý rok 2019.  
 

                                                                                                           Peter Holek 

Tajomstvo Vianoc 
V maštali, uprostred noci, sa narodilo dieťa. A anjelský jas zaplavil pastierov, ktorí sa dozvedeli radostnú zvesť 
o narodení Spasiteľa. Svätý Ján opisuje tajomstvo, že Boh sa stal človekom, v tajuplnej vete: „A Slovo sa telom stalo 
a prebývalo medzi nami.“ Medzi nami si postavilo svoj príbytok a v ňom sme videli Božiu slávu, „slávu, ktorú má od 
Otca jednorodený Syn, plný milosti a pravdy.“ Boh si vzal pominuteľné a smrteľné telo. Svoj Boží zárodok zasadil do 
našej smrteľnosti. Odvážil sa prísť v podobe slabého, pominuteľnosti odovzdaného tela, aby sme ho našli tam, kde 
sme. Vo svojej slabosti zakusujeme Božiu silu, v pominuteľnosti nesmrteľnosť a v temnote jeho láskavosť. 



         Jedna z modlitieb vyjadruje vianočné tajomstvo triezvo a zároveň v reči, ktorá sa nás dotýka: „ Všemohúci Otče, 
ty si podivuhodne stvoril človeka a ešte podivuhodnejšie si ho vykúpil. Prosíme ťa, daj nám účasť na božskom živote 
svojho Syna, ktorý prijal našu ľudskú prirodzenosť.“ 
         Na Vianoce kresťania vyznávajú, že Boh podivuhodne stvoril človeka. Keď ho stvoril, videl, že je to dobré.  
Stvoril nás na svoj obraz ako muža a ženu. No my ľudia sme tento čistý  Boží obraz v sebe zatemnili. A tak Boh poslal 
svojho Syna, aby jeho pôvodný obraz zažiaril v plnej kráse. Ježiš nám zjavuje obraz človeka, akého Boh pôvodne 
chcel mať, nepokriveného, nezmietaného emóciami, bez nemiernosti a chamtivosti. Práve v súčasnosti je viac ako 
inokedy potrebné, aby nám Boh v Ježišovi staval pred oči pravý obraz človeka. V médiách chvália iný druh ľudí, 
úspešných, moderných, bezohľadných, cieľavedomých vypočítavcov alebo bezduchých seba predstaviteľov. 
V Ježišovi žiari obraz milujúceho Boha, ktorý neváhal zjaviť sa nie ako silný a mocný, lež ako bezmocné dieťa.  
Náš život sa zmenil. Nielen že sme v Ježišovej tvári zazreli slávu Božieho života, ale sme vtiahnutí do Božieho 
vtelenia. Naša prirodzenosť sa zmenila. Je naplnená Božím životom, Božou silou a Božím svetlom. Pre starých 
Grékov znamenala radostná vianočná zvesť toto: Nie sme viac iba smrteľní, pominuteľní, chorobám a smrti 
podliehajúci ľudia. Nosíme v sebe nepominuteľný zárodok, ktorým je Boží život. 
            Skutočnosť, že sme naplnení Božím životom, je naším uzdravením, oslobodením a spásou. Tento život lieči 
naše rany. Dáva nám silu oslobodiť sa od svojich závislostí, žiť samostatne,  a nie iba prežívať. Oslobodzuje nás od 
prázdnoty a nezmyselnosti bytia. Ako hovorí vianočné posolstvo, nášmu životu dáva novú príchuť, príchuť lásky 
a pokoja. 
Prajem všetkým radostný, požehnaný a milostiplný čas. 

vdp. Peter Obranec 
 

Igramskí záhradkári 
Milí spoluobčania, 
aj počas tohto roku ste spolu s nami, Igramskými záhradkármi, mohli prežiť príjemne chvíle, za ktoré sme patrične 
vďační a radi by sme si ich s Vami pripomenuli. 

Celoročne Vám ponúkame akcie, pri ktorých sa môžeme zabaviť, oddýchnuť a hlavne stráviť príjemný čas v 
kruhu Vašich priateľov. Rok sme odštartovali každoročnou klasikou- Igramským prasátkom, kde ste si mohli pochutiť 
slovenskými zabíjačkovými dobrotami ale i dolnozemskými špecialitami. Počas fašiangového obdobia nemohla 
chýbať Fašiangová zábava, ktorou nás do prevádzal  

mladý DJ Maťo. Všetci sa výborne zabávali až do skorého rána a v tejto našej zábave sa ďalej pokračovalo na 
stavaní mája, ktoré pripadlo na 30.apríla. Ako vždy sme postavili máj holými rukami a potom sme si vychutnávali 
rytmy dobrej hudby v podaní Trubadúrov a dychovej hudby Igramčan. K tomu všetkému sme si dali dobré vínko a 
ešte lepšiu cigánsku. Prvý polrok sme zakončili najväčšou a najznámejšou akciou našej obce- Igramské obyčaje. 
Festival dychovej hudby a folklórnych súborov priniesol ukážku ľudových remesiel, výrobu tradičných jedál ale 
hlavne dobrú muziku a náladu. Taktiež nás veľmi teší vzrastajúca aktivita mladých pri tomto festivale.  

Leto prešlo veľmi rýchlo a koncom augusta sme sa vybrali na výlet do Velehradu. Čakal nás nabitý ale o to 
krajší program. Vo Velehrade sme absolvovali prehliadku baziliky spojenú so sv. omšou v Stojanovom dome, 
následne sme sa presunuli do archeologického skanzenu a prehliadku pálenice, ale zavítali sme aj do sveta vody a rýb 
v Modrej. Niekto by si 
pomyslel, že to sa v 
jeden deň ani stihnúť 
nedá ale my sme stihli 
ešte aj prehliadku obce a 
zámockých záhrad 
v Buchlovice a následne 
večeru v miestnom 
pohostinstve s 
koštovkou vína.   

Mnohé z týchto 
akcií boli organizované 
v spolupráci s obecným 
úradom Igram, Igramskými futbalistami, pánom učiteľom Brnom, mladými a inými sympatizantmi. Veľmi radi by 
sme im touto cestou poďakovali za pomoc, bez ktorej by sme tieto akcie ťažko zorganizovali sami. Taktiež ďakujeme 
aj všetkým účastníkom a veríme, že ich počet bude aj budúcnosti taký hojný ako doposiaľ.  

Na záver by sme Vám my, Igramskí záhradkári, chceli popriať príjemne prežitie Vianočných sviatkov v kruhu 
svojich najbližších, veľa zdravia, sily a úspechov v Novom roku 2019.  

  
Pavel Ščasný 



Nezabúdajme triediť odpad... 
Vianoce sú najočakávanejším sviatkom roka, avšak čoraz viac sa stávajú aj sviatkami veľkej spotreby a nadmernej 
tvorby odpadu. Málokto sa ale zamyslí, ako by mohol osobne prispieť k tomu, aby boli Vianoce menej konzumné. 
Usilujme sa baliť darčeky šetrne. Obviažme ich len mašľou, alebo ich zabaľme do recyklovaného papiera, vrecúška či 
textilu. Nezabudnime, že všetky rastlinné zvyšky z prípravy a konzumácie jedál aj počas sviatkov patria do kompostu.  
Je dôležité, aby sme sa pri separovaní správali zodpovedne. Teda triedili odpad podľa špecifikácii. 

Prílohou týchto novín je leták Organizácie zodpovednosti výrobcov – OZV ENVI-PAK. Našou zberovou 
spoločnosťou je firma AVE, ktorá zabezpečuje zber a triedenie odpadov. Do plastových vriec zbierame plasty- PET 
fľaše, krabice od mlieka, džúsov (nápojové kartóny). V čase zberu plastov môžeme vyložiť postláčaný kartón vhodne 
zabalený – previazaný. Takisto aj ostatný papier, ale zvykli sme si ho šetriť pre organizovaný zber našou základnou 
školou. Ďalšou komoditou je zber použitého jedlého oleja, ktorý môžete v plastových fľašiach uložiť do kontajnera 
umiestneného pri zástavke oproti 
cintorínu.  
To isté platí pre zber veľkoobjemového 
a stavebného odpadu. Obec organizuje 
dvakrát ročne vývoz veľkokapacitnými 
kontajnermi. Ak sa v kontajneri na drobný 
stavebný odpad ocitne koberec, alebo 
staré záhradné stoličky, vývoz takéhoto 
zmiešaného odpadu je drahší. Je dôležité, 
aby sme plnili kontajnery takým 
odpadom, na ktorý  sú určené. 

Zodpovedným správaním-
triedením šetríme životné prostredie. Jeho ochrana a zveľaďovanie začína u každého z nás doma. Všetci sme 
spotrebitelia a každý tovar má nejaký obal. Musíme si uvedomiť, že to má priamy dopad nielen na nás, ale hlavne na 
generácie, ktoré prídu po nás. 

Veľkou úlohou obce je vytvoriť priestor a podmienky na zber bio odpadu a dreveného odpadu. Je to 
predovšetkým v jarných mesiacoch po reze likvidácia konárov, počas vegetácie zelený odpad z kosenia trávnikov či 
vypletá burina a na jeseň opadané lístie a rastlinné zvyšky. Dúfam, že sa nám čoskoro tento problém podarí vyriešiť. 
Záverom Vás chcem znovu vyzvať na zodpovednosť pri zaobchádzaní s odpadom a spoluprácu pri zlepšovaní 
životného prostredia našej obce výchovou a upozorňovaním  nedisciplinovaných spotrebiteľov. 

Peter Holek 

 
Igramský futbal v roku 2018 

Sezóna 2017/18 sa niesla v duchu nevyrovnaných výkonov, čo sa odrazilo aj na postavení v tabuľke. Ôsme 
miesto a 33 bodov určite nie je nič s čím by sme mohli byť spokojní. Už niekoľko kôl pred koncom bolo jasné, že 
mužstvo opustí tréner Mikulášek, ktorý sa 
rozhodol pokračovať v Senci, kde vedie 
starší dorast. Preto bolo prioritou pre vedenie 
ŠK Igram nájsť nového trénera ešte pred 
začatím prípravy na novú sezónu. Možností 
nebolo veľa, ale rokovalo sa s viacerými 
adeptami. Napokon sa vedenie rozhodlo pre 
bývalého trénera MŠK Senec, Petra Vencela, 
ktorý s ponukou súhlasil. Začiatok prípravy 
bol všelijaký. Dovolenky, zranenia a kolísavé 
výkony v príprave. Dôležité bolo aby si hráči 
aj tréner na seba zvykli. Nový tréner so 
sebou priniesol viacero zmien a nových vecí, 
ktoré bolo potrebné postupne aplikovať, no 
myslím, že nakoniec sme si všetci zvykli 
a teraz je už všetko zabehnuté. 



S mužstvom sa po sezóne rozlúčili Peter Ollé a Vladimír Novák, ktorí sa po rokoch vracajú do Blatného, kde 
spolu s našim ďalším bývalým hráčom Jozefom Krajčovičom, chcú pomôcť pri budovaní nového mužstva. Po dlhých 
rokoch ukončil svoju futbalovú kariéru aj Jozef Horváth.  

Do mužstva prišlo aj niekoľko nových hráčov. V lete sa hovorilo najmä o posilách zo Senca, ale nakoniec 
odtiaľ prišiel len jeden, brankár Vladimír Palkovič. Pribudli aj hráči do poľa. Po dlhej prestávke sa k futbalu vrátil 
Kristián Sýkora, čo nás veľmi teší. Ďalší hráči, ktorí prišli ale nie sú úplnými nováčikmi v igramskom drese sú Šimon 
Štellár, Matej Sloboda Pavol Augustín a Patrik Benian. Úplnými nováčikmi v tíme sú Alexander Troška a Oliver 
Suchý. 

Sezóna 2018/19 opäť nezačala najlepšie. Mužstvo Petra Vencela dostalo hneď v úvodnom kole facku v podobe 
prehry 6:0 v Hrubom Šúri. V druhom kole síce muži zvíťazili doma proti Krasňanom 2:1 ale hneď na to prišla ďalšia 
prehra v Královej pri Senci. Postupom času sa mužstvo zlepšovalo a prišlo druhé sezónne víťazstvo v zápase proti 
Miloslavovu. Potom však nasledovala ďalšia facka v Devínskej, kde sme prehrávali už v 27. minúte 4:0. Chalani sa 
však zomkli a dokázali v druhom polčase dostať zápas do vyrovnaného stavu 5:5, no aj tak nakoniec smolne prehrali 
6:5. Potom však prišli dve víťazstvá po sebe. Hlavne to druhé proti dovtedy neporazenej Dúbravke, ktorá si na prvom 
mieste tabuľky myslela, že sa jej nemôže nič stať, nás všetkých potešilo najviac a ukázalo silu tohto tímu. Určite to bol 
najlepší zápas v sezóne, v ktorom hráči ukázali, že vedia zabojovať jeden za druhého. Ostatné zápasy, 2 výhry, 1 
remíza a 2 prehry, ukázali opäť nestabilitu 
výkonov tohto tímu. Dokonca mužstvo 
stratilo aj domácu neporaziteľnosť 
v poslednom kole proti Malinovu.  

V polovici sezóny tak majú muži na 
konte 19 bodov a zimujú na 8. mieste. Po 
odohratí posledného zápasu sa uskutočnilo 
vyhodnotenie, kde tréner vyjadril 
spokojnosť ale aj nespokojnosť s niektorými 
výsledkami a povedal, že mužstvo malo na 
to aby získalo o niekoľko bodov viac. 
Takisto dodal, že sa bude snažiť doplniť 
káder a zvýšiť tak konkurenciu v mužstve.  

Tréningy oficiálne skončili 07. 12. 
2018. Všetci majú ale možnosť chodiť 
každý piatok do haly v Cíferi, kde sa hráva 
futbal. Zimná príprava by mala začať 15. januára. Trénovať sa bude na umelej tráve v Báhoni a v hale v Cíferi. Tento 
rok si muži zahrajú aj Zimný turnaj, ktorý poslúži namiesto prípravných zápasov. Na tomto turnaji odohrajú v skupine 
celkovo 5 zápasov proti mužstvám: ŠK BÁHOŇ, ŠK Nová Dedinka, MŠK Králová pri Senci, Slovan Viničné a FC 
Jelka.  

Marcel Šarmír 

 
 
Vianočný príhovor HaZZ Pezinok 

 
Čas beží ako voda a Vianoce i Nový rok sú opäť predo dvermi. Prichádza jedno z najkrajších období roka a  

prináša do našich rodín sviatočnú atmosféru pokoja a rodinnej pohody. Dovoľte preto aj príslušníkom hasičského 
a záchranného zboru, aby  Vám zaželali ich príjemné prežitie. Zároveň si Vám  dovoľujeme dať aj niekoľko dobrých 
rád, aby sme tieto sviatky  prežili v pokoji a pohode. 

Z dlhodobých prehľadov požiarovosti vyplýva, že zimné obdobie je spojené so zvýšeným počtom požiarov 
v bytových priestoroch a rodinných domoch. Príčinami týchto požiarov sú činnosti spojené s vykurovaním 
a používaním rôznych ohrievacích a vykurovacích telies. Preto dôsledne dbajte na technické podmienky a požiadavky 
protipožiarnej bezpečnosti pri inštalácii a prevádzkovaní palivových spotrebičov, elektrotepelných spotrebičov a pri 
výstavbe a používaní komínov a dymovodov, na ich čistenie a vykonávanie ich kontrol. 

Počas sviatkov nezabúdajme ani na naše deti. Snažme sa im  venovať viac času a  dohliadnime aby pri svojich 
hrách nespôsobili ujmu sebe a ani nikomu inému. Najrozličnejšie druhy delobuchov, pirátov, svetlíc, rakiet, bengálskych 
ohňov, ohnivých fontán a podobných ohňostrojových telies sú pomerne ľahko dostupné v predaji. Mnohokrát ich deťom 
zadovažujeme aj my samotní rodičia. Tieto predmety môžu byť pri neodbornej manipulácii veľmi nebezpečné a dokážu 



veľmi ľahko pri nedodržaní bezpečnostných pravidiel spôsobiť ujmu na zdraví , či požiar bytu ,domu, alebo iných 
priestorov. 
 Tak ako každý rok, aj tento  budú nad Vašou bezpečnosťou počas celých sviatkov bdieť profesionálni hasiči 
záchranári, na ktorých sa v prípade núdze alebo ohrozenia môžete s dôverou obrátiť. Veríme však, že ich pomoc 
potrebovať nebudete a nič nenaruší to nádherné čaro Vianoc. 

S úctou pplk. Ing. Jarmila Bartošová 

 
 

Užívame si tretí vek 

Organizácia Jednoty dôchodcov v Igrame tento rok dovŕšila desiaty rok svojho pôsobenia.  A ako každý 
predchádzajúci i tento bol plný rôznych akcií a aktivít. Každý mesiac sme mali tradičné nedeľné posedenia, ktoré sú 
pre nás dôležité z dôvodu stretávania, rozprávania, spoznávania a tak trochu i klebetenia. Z výletov spomeniem 
návštevy divadla v Trnave, čokoládovne v Kittsee a veľmi vydarený zájazd do Hronského Beňadika, Banskej Bystrice 
a na Staré hory. V júni sme sa aktívne podielali na organizovaní Igramských obyčají. Predali a rozdali sme vyše tisíc 
lokší. Starali sme sa o okolie kostola a niektorí naši členovia pomáhali pri rôznych akciách i druhých organizácií 
v našej obci. Je potešiteľné, že do našej organizácie vstúpili i mladšie ročníky našich seniorov a tým sme sa „ 
omladili“. Nakoľko rok 2018 bol v JDS i volebným rokom, do výboru sme si zvolili i mladších členov. 

V roku 2019 budeme pokračovať v tradičnej činnosti. Na výlet sa chystáme v máji do Mikulova, Valtíc 
a Ledníc. Chceli by sme v zimnom období zorganizovať prednášky z oblasti zdravotníctva a bezpečnosti. Novou 
aktivitou by malo byť začlenenie do programu Aktívneho starnutia, ktorý je už rozbehnutý v rámci celoslovenskej 
organizácie JDS. 

Na záver by som chcel poďakovať Obecnému úradu a zvlášť pánovi starostovi Petrovi Holekovi za pomoc 
a hlavne záujem o nás starších. 
Prajem Vám všetkým v mene našich členov požehnané Vianočné sviatky a v Novom roku veľa zdravia a pohody. 

Ján Székely, predseda ZO JDS Igram 

 
Do pozornosti: 

Na stránke obce sú zverejnené Všeobecne záväzné nariadenia (VZN). 
- VZN o podmienkach držania psov - upravuje niektoré podmienky evidencie a vodenia psov na verejných 

priestranstvách ako aj niektoré podrobnosti o znečisťovaní verejných priestranstiev a odchyte túlavých psov 
- VZN o používaní pyrotechniky – určuje podmienky a vymedzuje čas kedy je možné používať pyrotechniku.  

Na celom území obce Igram sa zakazuje používanie pyrotechnických výrobkov. Výnimka je definovaná v čl.III ods.2 - 
Zákaz podľa odseku 1 neplatí dňa 31. decembra v čase od 18.00 hod. do 24:00  hod. a dňa 1. januára v čase od 00:00 
hod. do 03:00 hod. 

- Cestovné poriadky autobusových a vlakových spojení sú zverejnené na webe, v papierovej forme si ich môžete 
vyzdvihnúť počas stránkových dní na obecnom úrade. Takisto aj kalendár vývozu komunálneho odpadu. 

- V minulosti bola vytvorená nezisková organizácia „Čerenie spomienok od najstarších Igramčanov po dnešok“, 
kde môžete venovať 2% z daní na kultúrnospoločenskú činnosť obce (organizovanie festivalu Igramské 
obyčaje), podporiť materskú alebo základnú školu v Igrame. Viac informácii nájdete na 
https://www.dvepercenta.sk . 
 

 

AKCIE:  
- Igramskí záhradkári organizujú v spolupráci s obcou a ŠK Igram v sobotu 19.1.2019 

„Igramské prasátko“ so začiatkom o 13 hod. v Kultúrnom dome Igram 
- ŠK Igram pripravuje ples futbalistov 26.1. 2019 v KD Kaplna 
-  Ples Igramských záhradkárov je naplánovaný na 16.2.2019 
-  Igramské obyčaje sa konajú vždy v poslednú júnovú sobotu, nasledujúci ročník    pripadne na 29.6.2019 

  

 
 


